
 
 
 
 
 
 
Besluitenlijst raadsvergadering Overbetuwe d.d. 8 mei 2012 
 
 
Aanwezig: De dames J.J. van Brakel-Huijgen, J.F.M. Janssen-Huijs, D.A. Kloosterman-van 

Kamperdijk, G.M. Penning de Vries, J. Rouwenhorst, W.J. Seinhorst, A.J. Versluis en E. 
Tuijnman (voorzitter) en de heren R.J. Bax, F. van Beers, J. Beumer, N. van Binsbergen, 
M.J.M. van den Boogaart, L. Consoli, R. Eefting, E.A.W. Elbers, R. van Hoeven, W.H. Hol, 
J.P.F. van Hulst, D.J.T. Janssen, J. Joon, R. Kaya, M. Langeveld, R.H. Latour, B.A. Ross, 
C.G.J. Verhart, H.W.G.M. Vreman, P.W. de Waard en A.J. van den Brink (griffier).  

 
Afwezig: De heren J.G.M. van der Heijden en A. Noordermeer. 
 
Ook aanwezig:  De wethouders G.C. Koopmans-Jacobs, R.W. Mooij, F.M.J. van Rooijen en F.H.G.M. 

Witjes en secretaris Th.M.M. Hoex. 
 
 

Nr. Onderwerp Besluit 

1. Opening. De voorzitter opent de vergadering om 21.30 uur. 
Stemmingnummer is nr. 16, de heer J. Joon. 
 

2. Vragenuur. 
 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.. 

3. Vaststellen agenda 
 

VVD dient een motie in (bijlage 1). 
De raad besluit deze aan het eind van deze vergadering te 
zullen behandelen. 
PvdA wil weten of het consequenties heeft als agendapunt 10, 
“Wet werken naar vermogen visie”, vanavond niet behandeld 
zal worden. 
Wethouder Koopmans acht het van groot belang om dit 
agendapunt nu wel te behandelen. Het betreft een 
visiedocument dat veel verder gaat om te kijken hoe 
participatiegelden besteed kunnen worden. Ook heeft dit een 
relatie met de afbouw van de WSW subsidie. 
 
De voorzitter constateert dat dit agendapunt dus op de agenda 
blijft staan. 
 

4. Vaststellen besluitenlijst 10 
april 2012. 

 

De besluitenlijst wordt conform voorstel vastgesteld. 

5. Ingekomen stukken en 
mededelingen. 

Deze lijst wordt voor kennisgeving aangenomen. 

6. Bespreekstuk: Nota buiten 
spelen Overbetuwe. 
 

CDA meent dat hier sprake is van een goede nota. Zij vinden 
alleen dat te weinig aandacht wordt besteed aan de informele 
speelplekken. Ondanks een ontvangen memo willen zij binnen 
nu en een jaar een concretere invulling van de informele 
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speelplekken gerealiseerd krijgen. 
De voorzitter zal dit verzoek van het CDA doorleiden aan het 
raadspresidium. 
 
De raad besluit vervolgens unaniem conform het voorstel van 
burgemeester en wethouders. 
 

7. Bespreekstuk: Visie 
wonen, zorg en welzijn. 
 

PvdA ziet liever wat meer nadruk op de eerste lijnszorg en 
hebben daarom samen met meerdere fracties een motie (bijlage 

2) ingediend.  
CDA is het met het CDA eens. Ook willen zij extra aandacht 
voor enkele maatschappelijke accommodaties in Herveld-
Andelst. Zij dienen hiervoor een motie in (bijlage 3). 

VVD is blij met deze visie. Zij vinden de motie van 
CDA/PvdA/GBO/GL te detaillistisch.  
GBO geeft aan dat de motie van CDA/PvdA/GBO/GL zich richt 
op een gang die moet worden ingegaan. 
De motie van CDA over maatschappelijke accommodaties in 
Herveld-Andelst vinden zij te vroeg. Dit zou beter bij de 
begrotingsbehandeling meegenomen kunnen worden. 
GL geeft aan dat deze visie er voornamelijk is om dingen te 
voorkomen. Daarom vragen zij extra aandacht aan de 
problematiek rondom dementie. 
D66 geeft aan dat de motie van CDA/PvdA/GBO/GL zorgt voor 
vernieuwing in het veld. De motie van CDA vinden zij te vroeg 
en te detaillistisch. 
Wethouder Van Rooijen geeft aan dat er thermometer per kern 
is, die echter niet te koppelen is aan de WMO benchmarking.  
Hij merkt op dat deze visie inderdaad voornamelijk is 
toegespitst op de uitvoering.  
Hij vindt punt 5 in de motie van CDA/PvdA/GBO/GL niet goed 
en overbodig. 
Wethouder Koopmans merkt op dat de verzoeken 1 en 2 in de 
motie van CDA/PvdA/GBO/GL al zijn opgepakt in het DOP-
traject. Voor punt 3, extra  aandacht voor dementerenden, is 
nog te weinig informatie bekend om dit al mee te nemen bij de 
begrotingsbehandeling. De gemeente zal wel deelnemen in de 
kerngroep. De raad zal tijdig over de resultaten geïnformeerd 
worden. 
CDA vreest dat het college te laat zal komen met plannen over 
deze materie. 
De voorzitter brengt achtereenvolgend het collegevoorstel, de 
motie van CDA/PvdA/GBO/GL  en de motie van CDA/GL in 
stemming. 
Collegevoorstel: 
Dit voorstel wordt unaniem door de raad aangenomen conform 
voorstel van burgemeester en wethouders. 
Motie van CDA/PvdA/GBO/GL: 
voor: de dames Van Brakel-Huijgen, Janssen-Huijs, 
Kloosterman-van Kamperdijk, Penning de Vries, Seinhorst en 
Versluis en de heren Bax, Consoli, Elbers, Hol, Janssen, Kaya, 
Langeveld, Ross en Vreman;  
tegen: mevrouw Rouwenhorst en de heren Beumer, Joon, 
Verhart en De Waard; 
zodat deze motie met 22 stemmen voor en 5 stemmen tegen is 
aangenomen. 
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Motie CDA/GL: 
voor: de dames Kloosterman-van Kamperdijk, Penning de 
Vries, Seinhorst en Versluis en de heren Bax, Consoli, Elbers, 
Hol, Janssen, Kaya en Langeveld;  
tegen: de dames Van Brakel-Huijgen, Janssen-Huijs,  
Rouwenhorst en de heren Van Beers, Beumer, Van 
Binsbergen, Van den Boogaart, Eefting, Van Hoeven, Van 
Hulst, Joon, Latour, Ross, Verhart, Vreman en De Waard; 
zodat deze motie met 11 stemmen voor en 16 stemmen tegen 
is verworpen. 
  

8. Besluitstuk: 
Initiatiefvoorstel CU over 
preventie van seksueel 
misbruik van minderjarigen 
in het vrijwillige jeugdwerk 
in de gemeente 
Overbetuwe. 
 

CU brengt het belang van dit initiatiefvoorstel nogmaals onder 
de aandacht. 
 
De raad besluit unaniem conform het initiatiefvoorstel van de 
CU. 
 

9. Besluitstuk: 
Initiatiefvoorstel VVD over 
procesvoorstel bij 
meerdere rollen gemeente 
binnen een initiatief. 
 

VVD geeft aan dat dit initiatiefvoorstel zal bijdragen tot een 
kwalitatief betere besluitvorming. 
GL geeft aan waardering te hebben voor dit initiatiefvoorstel, 
maar toch tegen te zullen stemmen. Zij vinden dat het primaat 
bij de raad moet blijven. 
 
De raad besluit conform het initiatiefvoorstel van de VVD, met 
de aantekening dat mevrouw Seinhorst en de heer Langeveld 
worden geacht te hebben tegengestemd. 
 

10. Hamerstuk: Wet werken 
naar vermogen visie. 
 

De raad besluit conform voorstel van burgemeester en 
wethouders. 

11. Hamerstuk: Gewijzigd 
vaststellen Onderstalstraat 
4 en 6, Herveld. 
 

De raad besluit conform voorstel van burgemeester en 
wethouders. 

12. Hamerstuk: 
Administratieve en 
begrotingswijzigingen 
2012. 
 

De raad besluit conform voorstel van burgemeester en 
wethouders. 

13. Ter kennisname stuk: 
Vaststelling besluit 
gronduitgifteprijzen 
reststroken, 
nutsvoorzieningen en 
retributie opstalrechten   
telecommunicatie-
apparatuur. 
 

Dit stuk wordt voor kennisgeving aangenomen. 

14. Ter kennisname stuk: 
Jaarverslag 2011 en 
jaarplan 2012 Rekenkamer 
Overbetuwe. 
 

Dit stuk wordt voor kennisgeving aangenomen. 
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15. Ter kennisname stuk:  
Brief van Inspectie 
Leefomgeving en 
Transport te Den Haag 
over constructieve 
veiligheid zwembad De 
Leijgraaf. 
 

Dit stuk wordt voor kennisgeving aangenomen. 

16. Ter kennisname stuk: 
Jaarverslag 2011 van 
Meldpunt steunpunt 
mantelzorg. 
 

Dit stuk wordt voor kennisgeving aangenomen. 

17. Ter kennisname stuk: 
Collegeopdracht 
gemeentelijk 
mobiliteitsplan. 
 

Dit stuk wordt voor kennisgeving aangenomen. 

18. Motie VVD over 
verkeerssituatie 
Pascalweg Elst Zuidoost. 
(bijlage 1) 

VVD licht de motie toe. Zij pleiten voor aanhouden, dan wel 
intrekken van de vergunningsprocedure omgevingsvergunning 
voor het verlengen van de Pascalweg. 
CDA wil weten of het mogelijk is alle verkeersstromen in Elst 
Zuidoost nog een keer integraal te bekijken. 
Wethouder Witjes geeft aan dat de verkeersproblemen in Elst 
Zuidoost zowel individueel als ook integraal bekeken worden. 
Hierbij wordt ook gekeken naar alternatieve routes voor de 
Pascalweg. Tijdens deze onderzoeken zal de 
vergunningsprocedure blijven lopen. 
CU steunt deze motie, zeker gelet ook op de brief die 
ontvangen is van de ondernemers aan de Pascalweg. 
 
De raad besluit vervolgens unaniem deze motie aan te nemen. 
 

19. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om  22.28 uur. 

 

Aldus vastgesteld ter openbare vergadering van 29 mei 2012. 
 
 
DE RAAD VOORNOEMD 
 
 
De griffier,     De voorzitter, 
 
 
 
 
Drs. A.J. van den Brink    E. Tuijnman. 
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Bijlage 1: 
 
 
Motie 
 
 
Onderwerp: Verkeerssituatie Pascalweg Elst ZuidOost 
  
 
De raad van de gemeente Overbetuwe in vergadering d.d. 8 mei 2012 
 
overwegende dat: 
 
- Er een omgevingsvergunning in procedure is voor het verlengen van de Pascalweg te Elst; 
- De Pascalweg op basis van de voorgenomen vergunning gebruikt zal worden voor de aanvoer van 

materiaal dat zal dienen voor het gedeeltelijk dempen van de Eisenhowerplas; 
- Hiervoor een zeer groot aantal vrachtwagenbewegingen nodig zijn, mogelijk zelfs vele tienduizenden; 
- Door diverse bedrijven en bewoners van de Pascalweg zienswijzen zijn ingediend tegen het ontwerp 

van de omgevingsvergunning en in een schrijven aan de gemeenteraad hun bezorgdheid hebben 
geuit over de verkeerssituatie op het industrieterrein; 

- Door indieners van de zienswijzen bestreden wordt dat voor de omgevingsvergunning geen 
Verklaring Van Geen Bedenkingen van de gemeenteraad is vereist; 

- Het voornemen tot gedeeltelijke demping van de Eisenhowerplas bij de gemeenteraad bekend is en 
hiertegen opzichzelf geen bezwaar bestaat; 

- Dat er in het verleden spraken van is geweest dat de aanvoer van materiaal voor het dempen plaats 
zou vinden via de oostoever van de Eisenhowerplas en via een directe aansluiting op de N325;    

- Er een werkgroep is waarin over infrastructuur in het gebied wordt gesproken tussen de gemeente en 
de bedrijven in het gebied Elst ZuidOost; 

- Er in deze werkgroep vooraf geen melding is gemaakt van de vergunnings-procedure en de 
voorgenomen aan- en afvoer via de Pascalweg en de bedrijven zich overvallen voelen door het 
voornemen en de vergunningsprocedure; 

- De Pascalweg niet ingericht en bestemd is voor de verwerking van een dergelijk groot aantal 
vrachtwagenbewegingen; 

- Er door de bedrijven momenteel grote hinder wordt ondervonden door de transportbewegingen die 
gerelateerd zijn aan PostNL; 

- Er mede door de opening van Intratuin een forse verkeersdruk ligt op de bestaande aansluitingen met 
de N325 en het eerste deel van de Nieuwe Aamsestraat; 

- Er dit jaar al diverse ongelukken hebben plaatsgevonden op de kruising van de Nijverheidsweg en de 
Pascalweg; 

- Er bij de gemeenteraad begrip bestaat voor de zorgen van de betreffende bedrijven en bewoners; 
- Het in ieders belang is als deze kwestie zonder juridische procedures wordt beslecht; 
- Nog niet alle relevante alternatieven zijn uitgewerkt   
 
 
verzoekt het college om: 
- De vergunningsprocedure voor de omgevingsvergunning aan te houden dan wel de aanvraag in te 

trekken; 
- In overleg te treden met de betreffende bedrijven en bewoners om alternatieven voor de aan- en 

afvoerroute via de Pascalweg te inventariseren en deze zo nodig nader uit te werken; 
- Daarbij nadrukkelijk de mogelijkheid te betrekken om de aan- en afvoerbewegingen via de oostoever 

van de Eisenhowerplas en een aansluiting op de N325 te laten verlopen en al hetgeen te doen wat in 
het redelijke gevergd mag worden om deze mogelijkheid te realiseren; 
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- De logistieke en verkeerssituatie in Elst ZuidOost op een integrale wijzen te beschouwen, inclusief de 
te verwachten ontwikkelingen en deze te bespreken met de gebruikers van het gebied, in een poging 
om op deze wijze tot een breed gedragen invulling te komen. 

 
ondertekening en naam: 
 
VVD, Peter de Waard 
D66, Ben Ross 

 
Bijlage 2: 

Motie 
 
Registratienummer: CONCEPT 
 
Onderwerp: 
Visie ‘Zelfredzaam naar vermogen (Wonen, zorg en welzijn) 
  
 
De raad van de gemeente Overbetuwe in vergadering d.d. 8 mei 2012 
 
overwegende dat: 
 

- het College heeft toegezegd in het uitvoeringsprogramma van de visie ‘Zelfredzaam naar 
vermogen’ helderheid te geven over de invulling van de gemeentelijke regierol op de 
terreinen van Wonen, zorg en welzijn; 

- het College voor intramuraal wonen met de partijen, actief in het veld op het gebied van 
Wonen, zorg en welzijn, zal toezien op de uitvoering van de toekomstvisie en het 
behalen van daarin gestelde doelen; 

- het College heeft aangegeven bij de decentralisatie van de begeleiding te willen bezien 
hoe innovatie kan worden bevorderd en hoe dit kan worden vertaald in het 
uitvoeringsprogramma van de nota Wonen, zorg en welzijn; 

 
constaterende dat: 
 

- de wijk- en dorpsraden in diverse dorpsontwikkelingsplannen (DOP’s) aandacht hebben 
gevraagd voor goede zorg in de buurt (van 1e lijn en thuiszorg) en voldoende 
mogelijkheden voor intramuraal wonen (op termijn); 

 
verzoekt het college om / nodigt het college uit om: 
 

- de eerstelijnszorg (met name een vertegenwoordiging van de huisartsen) uit te nodigen 
om op een nader te bepalen wijze betrokken te worden bij het Platform Wonen, zorg en 
welzijn, en de opstelling van het uitvoeringsprogramma; 

- bij de opstelling van het uitvoeringsprogramma ook zorgverzekeraars te betrekken; 
- in het uitvoeringsprogramma extra aandacht én stimulans te geven aan kleinschalige 

opvang in de kernen voor dementerenden; 
- bij het nadenken over vernieuwende initiatieven ook inwoners van de stadsregio te 

betrekken, die geen direct lokaal belanghebbende zijn, om langs deze wijze  
 extra innovatieve inspiratie op te doen; 
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- het aldus tot stand te brengen uitvoeringsprogramma vóór aanbieding aan de raad  
 te delen met de wijk- en dorpsraden en hen in staat te stellen hierover mee te  denken; 
- en te bevorderen dat de programmatische uitwerking van de visie ‘Zelfredzaam naar 

vermogen’ in de Voorzieningennota, in goed overleg met het Platform Wonen, zorg en 
welzijn, dit najaar aan de raad wordt voorgelegd,  

 

Ondertekening en naam: 
CDA  Dorien Kloosterman 
PvdA Elbert Elbers 
GBO Michaël van den Boogaart 
GL Willemien Seinhorst 
 

 
Bijlage 3: 

Motie 
 
Registratienummer: CONCEPT 
 
 
Onderwerp: 
Maatschappelijk vastgoed Herveld-Andelst  
 
De raad van de gemeente Overbetuwe in vergadering bijeen d.d. 8 mei 2011 
 
Overwegende dat: 
 
- verschillende maatschappelijke accommodaties in Herveld-Andelst aan het eind van hun 
technische en economische levensduur zijn; 
- enkele huisartsen op korte termijn voor nieuwe huisvesting zullen kiezen en er behoefte is aan 
versterking van het winkelhart; 
- de Woningstichting Valburg en een aantal maatschappelijke partijen in Herveld-Andelst  
een initiatief hebben genomen om te bezien welke meerwaarde een gezamenlijke ontwikkeling 
kan hebben, ook vanuit de invalshoek dorpsontwikkeling; 
- de vraag op tafel ligt of de gemeente vanuit haar betrokkenheid bij enkele maatschappelijke 
accommodaties, zoals de sporthal, dorpshuis de Hoendrik en (de huisvesting voor) de Clara 
Fabriciusschool bij dit particuliere initiatief aansluit en duidelijkheid geeft hoe de gemeente in 
een gezamenlijke ontwikkeling wil en kan participeren. 
 
Constaterende dat: 
 
- de gemeenteraad tot op heden geen kaders heeft vastgesteld voor mogelijke ontwikkelingen 
rond maatschappelijk vastgoed in Herveld-Andelst; 
- het College heeft kennisgenomen van voornoemd particulier initiatief zonder daarin te 
participeren, met als reden dat het College eerst een beter beeld wil hebben van  
het gewenste voorzieningenniveau per kern, via de totstandkoming van een voorzieningennota. 
 
Verzoekt het college om: 
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- actief in te gaan op een mogelijke uitnodiging van particuliere partijen om mee te denken over 
de realisering en situering van nieuw maatschappelijk vastgoed in Herveld-Andelst;  
- te bezien in welke mate, redelijkerwijs, afstemming mogelijk is met een gemeentelijk traject, dat 
er op is gericht in oktober 2012 door het College een kaderstellende nota met scenario’s voor 
het gewenste voorzieningenniveau per kern te laten vaststellen voor de hele gemeente 
Overbetuwe; 
- zo nodig, vooruitlopend op de totstandkoming van de gemeentelijke voorzieningennota, ten 
behoeve van mogelijk gewenste ontwikkelingen in Herveld-Andelst, bij de 
begrotingsbehandeling in november 2012 zelfstandig uitgangspunten aan de raad voor te 
leggen over dit initiatief en de rol daarbij van onze gemeente als vergunningverlener, mogelijke 
investeerder en/of subsidieverlener en maatschappelijk dienstverlener. 
 
Toelichting 
 
Een belangrijke vraag is of de ontwikkelingen in Herveld-Andelst kunnen plaatsvinden op 
dezelfde pragmatische wijze, als tot op heden in andere kernen, of dat gewacht moet worden op 
de totstandkoming van de gemeentelijke voorzieningennota.  
 
Gelet op de situatie in Herveld is langdurig uitstel (zeg tot tweede kwartaal 2013) niet realistisch. 
In dat geval gaan diverse partijen niet meer wachten op een gezamenlijk plan, maar gaan zij 
individueel hun huisvestingsprobleem oplossen. 
 
De motie roept het College op, om op een praktische manier met een oplossing te komen voor 
de wens van de gemeenteraad om op afzienbare termijn mee te denken met particuliere 
initiatieven, terwijl tegelijkertijd het langere termijnbeleid wordt ontwikkeld. 
 
 
Ondertekening en naam: 
CDA, Dorien Kloosterman 
GL. Mickel Langeveld  

 
 


